

## Al Zorah unveils 90-unit beachfront residential project in Ajman

AJMAN, 20 hours, 59 minutes ago

Al Zorah Development Company, a joint venture unit between Ajman government and Solidere International, has announced the launch of its new beachside residential project - Seaside Hills Residence in the northern emirate of Ajman.

Nestled within the refined Al Zorah community, Seaside Hills Residence comprises three interconnected buildings with a total of 90 residential units that have breathtaking views of the waterfront.



The units include one, two, and three-bedroom apartments up to 2,550 sq ft., as well as two luxurious four-bedroom penthouses up to 4,285 sq. ft. with designated basement parking and in-house maid's quarters.

The spacious floor plans with uninterrupted panoramic sea views are complemented by fully fitted kitchens and bathrooms and spacious terraces, balconies, private beach access and lush green spaces for quality time outdoors.

On the project launch, CEO George Saad said: "This neighbourhood community was meticulously curated to offer a modern lifestyle without sacrificing access to nature. We took inspiration from the beautiful natural landscape of the area to provide our residents with a truly unique experience."

"Seaside Hills Residence is located in close proximity to The Oberoi Beach Resort, where residents may relax and unwind, and Al Zorah Golf Club, where they can play golf on the renowned 18-hole championship golf course," he stated.

The development includes ample walkways allowing pedestrian access to facilities throughout the community, including a children playground, a community pool, an indoor and outdoor state-of-the-art gym, and a business center.

"Residents also benefit from around-the-clock surveillance security, secure entrances, and private beach access. The charming neighborhood is well maintained and landscaped on a regular basis," said Saad.

"Seaside Hills Residence is our take on truly modern living for the whole family. We are confident that our new project will be the Emirate's dream residential destination." he added.

## كشفت تفاصيل حصرية عن أحدث مشاريعها السكنية على شاطئ مدينة الزورا

© 2023-02-06

رام الله - دنيا الوطن

كشفت شركة الزورا للتطوير العقاري، وهي مشروع مشترك بين حكومة عجمان وسوليدير العالمية عن أحدث مشاريعها السكنية Seaside Hills Residence، وهي عبارة عن مجموعة من الوحدات السكنية المطلة على شاطئ البحر.

ويقع Seaside Hills Residence داخل مدينة الزورا، ويتألف من ثلاث مباني مترابطة بإجمالي 90 وحدة سكنية، بإطلالة خلابة على الواجهة البحرية في الزورا.

وتشمل الوحدات شقق بغرفة نوم واحدة، وغرفتين، وثلاث غرف نوم، تصل مساحتها إلى 2550 قدماً مربعاً، بالإضافة إلى بنتهاوس فاخر مكون من أربع غرف نوم تصل مساحته إلى 4285 قدماً مربعاً مع مواقف سيارات في الطابق السفلي.

وتتميز الشقق بإطلالات بانورامية فسيحة على البحر، كما تحتوي على مطابخ مجهزة وحمامات وتراسات واسعة وشرفات، فضلاً عن إمكانية الوصول إلى الشاطئ الخاص بالوحدات السكنية، وسط مساحات خضراء مورقة لقضاء وقت ممتع في الهواء الطلق.

وتعليقاً على إطلاق المشروع السكني الجديد، قال الرئيس التنفيذي لشركة الزورا للتطوير العقاري، جورج سعد: "يسعدنا الإعلان عن أحدث مشاريعنا السكنية على شاطئ البحر، Seaside Hills Residence وهو مشروع مصمم بدقة لتقديم أسلوب حياة عصري، لتوفير تجربة عيش فريدة مستمدة من المناظر الطبيعية الخلابة للمنطقة".

وأضاف جورج سعد: "يقع المشروع السكني الجديد بالقرب من The Oberoi Beach Resort، حيث يمكن للسكان الاسترخاء في أجواء من الرفاهية والاسترخاء والراحة، كما يمكنهم لعب الجولف على ملعب نادي الزورا للجولف الشهير المكون من 18 حفرة".

وأشار جورج سعد إلى أن المشروع يوفر مراقبة أمنية على مدار الساعة بالإضافة إلى ملاعب الأطفال والمسبح العائلي وصالة الألعاب الرياضية الحديثة بقسميها الداخلي والخارجي، فضلاً عن مركز الأعمال.

باختصار.. Seaside Hills Residence، هو الأسلوب الجديد الذي يناسب الحياة العصرية للعائلات والوجهة السكنية التي يحلم بها الجميع.